
             BOSNA I HERCEGOVINA                      БОСНА И ХЕРЦЕГОВИНА 
     PARLAMENTARNA SKUPŠTINA                                             ПАРЛАМЕНТАРНА СКУПШТИНА 
             BOSNE I HERCEGOVINE                    БОСНЕ И ХЕРЦЕГОВИНЕ 
PREDSTAVNIČKI / ZASTUPNIČKI  DOM                                                    ПРЕДСТАВНИЧКИ ДОМ 
       DOM  NARODA /  ДОМ  НАРОДА                                                               ДОМ  НАРОДА 
      Zajednička komisija/povjerenstvo za                             Заједничка комисија за одбрану   
        odbanu/obranu i sigurnost BiH                                                         и безбједност БиХ 

______________________________________________________________________________________________________________________________ 
          Trg BiH 1, Sarajevo / Трг БиХ 1, Сарајево, Tel/Тел: (+387 33) 28 44 62, Fax: (+387 33) 23 34 80 

Број/Broj: 03/1-50-1-7-38/09 
Сарајево/Sarajevo, 18. 05. 2009.  
 
 

                                                                               З А П И С Н И К 
 

38. сједнице Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ 
Парламентарне скупштине БиХ, 

одржане 18. 05. 2009. године, у времену од 9.00 до 10.30 часова  
 
 
Сједници су присуствовали сљедећи чланови Заједничке комисије: Бранко Зрно, Шефик 
Џаферовић, Слободан Шараба, Винко Зорић, Јозо Крижановић, Иво Миро Јовић, Мирко 
Околић и Адем Хускић. 
 
Сједници од нису присуствовали: Драго Калабић, Хазим Ранчић, Душанка Мајкић и 
Сулејман Тихић, чланови Заједничке комисије. 
 
Сједници су присуствовали и гости, представници медија, као и представници Секретаријата 
Парламентарне скупштине БиХ: 
 

- Љубомир Куравица, Министарство безбједности БиХ, 
- Санела Сафић, Министарство правде БиХ, 
- Винко Думанчић, Гранична полиција БиХ, 
- Јасна Драгичевић, Мисија ОЕБС-а у БиХ, 
- Лејла Хаџихасановић, Штаб НАТО-а Сарајево, 
- Игор Петковић, савјетник замјеника предсједавајућег Дома народа ПСБиХ, 
- Зоран Бркић, Сектор за односе с јавношћу ПСБиХ, 
- Драгица Хинић, секретар Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ, 

Жељко Грубешић, стручни савјетник и Јовица Катић, стручни сарадник у 
Заједничкој комисији за одбрану и безбједност БиХ. 

 
Сједницом је предсједавао Бранко Зрно, предсједавајући Заједничке комисије за одбрану и 
безбједност БиХ. Чланове Заједничке комисије упознао је с предложеним дневним редом и 
предложио да се у дневни ред, у оквиру текућих питања, уврсти и разматрање позива 
Министарства одбране БиХ за учешће у раду Трећег семинара војнообавјештајног рода  
ОСБиХ „Асиметричне пријетње Балкану“, те на предлог Слободана Шарабе захтјев за 
цјеловито информисање Заједничке комисије о учествовању припадника ОСБиХ у војним 
вјежбама НАТО-а, с посебним освртом на војне вјежбе у Грузији. Чланови Комисије 
прихватили су једногласно предложене допуне дневног реда, те је констатовано да 38. 
сједница Заједничке комисије за одбрану и безбједност има сљедећи 
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                    ДНЕВНИ РЕД: 
  

1. Верификовање Записника са 37. сједнице Заједничке комисије; 
2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о одбрани БиХ - прва 

комисијска фаза (предлагач: Савјет министара БиХ); 
3. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Државној агенцији за 

истраге и заштиту  - друга комисијска фаза (предлагач: Савјет министара БиХ); 
4. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Граничној полицији 

БиХ - друга комисијска фаза (предлагач: Савјет министара БиХ); 
5. Разматрање Програма транзиције и збрињавања отпуштеног персонала Министарства 

одбране БиХ и Оружаних снага БиХ „Перспектива“ (сачинилац: Министарство 
одбране БиХ); 

6. Разматрање Информације о припреми вјежбе „Здружени напор 2009.“ Бања Лука 
(сачинилац: Министарство одбране БиХ); 

7. а) Информације о стању безбједности у БиХ у 2008. години с ознаком ИНТЕРНО    
(сачинилац: Савјет министара БиХ - обрађивач Министарство безбједности БиХ); 
б)  Информације у вези са реализовањем закључака донесених поводом расправе о 
Информацији о актуелној безбједносној ситуацији у БиХ, с посебним освртом на 
тероризам, на 41. сједници Представничког дома ПСБиХ (сачинилац: Министарство 
правде БиХ); 

8. Реализовање закључака са 37. сједнице Заједничке комисије за одбрану и безбједност 
поводом догађаја везаног за насилничко понашање у дворишту Суда БиХ 21. 04. 2009. 
(сачинилац: Министарство правде БиХ, Министарство безбједности БиХ, ВСТС); 

9. Информација у вези  с Иницијативом Заједничке комисије за одбрану и безбједност 
БиХ са 35. сједнице о питањима везаним за гранични прелаз Клобук-Зупци /Требиње/ 
(сачиниоци: Управа за индиректно опрезивање, Савјет министара БиХ, Министарство 
безбједности БиХ, Гранична полиција БиХ); 

10. а) Допис Амбасаде ИР Ирана у БиХ у вези са дјеловањем терористичке  
            организације МКО - „Народни борци“; 

б) Информација о састанку са господином Алијем Насером Собханипуром, 
замјеником амбасадора ИР Иран, одржаном 08. 05. 2009. 

11. Текућа питања: 
a) Информација о одржаном 70. Rose-Roth семинару НАТО-а, Сарајево,  

                        19- 21. 03. 2009. године; 
                  б)  Извјештај са парламентарног семинара „Визе и управљање границама“, 31.03. и 
                        01. 04. 2009. године, Брисел; 
                  ц)  Информација о учествовању у програму „NATO Tour“, Брисел, 19-23.2009.  
                        године; 
                 д)   Позив за учешће на Конференцији парламентарних тијела за надзор  
                        над радом обавјештајно-безбједносних служби Југоисточне Европе,  

25 - 27. маја 2009. године, Сарајево; 
                  е)   Позив Мисије ОЕБС-а у БиХ за учешће на „Стратешком војнополитичком  
                        семинару“, 12 - 16. октобра 2009. године, Сарајево; 
                 ф)   Молба ОЕБС-а и Министарства безбједности БиХ за организовање 
                        презентације рада Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ 
                        учесницима курса у области безбједносне политике БиХ, 19. 05. 2009. године,  
                        Сарајево; 
                  г)  Позив за Трећи семинар војнообавјештајног рода ОСБиХ „Асиметричне  
                       пријетње Балкану“, Сарајево, 25 – 28. 05. 2009. године; 
                  х)  Предлог за информисање Заједничке комисије о учешћу припадника 
                       ОСБиХ у војним вјежбама НАТО-а, са посебним освртом на војне вјежбе у  
                       Грузији.  
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Ад. - 1. Верификовање Записника са 37. сједнице Заједничке комисије 
 
Чланови Заједничке комисије су једногласно, са осам гласова „за“, усвојили Записник  са 37. 
сједнице. 
 
Ад. - 2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о одбрани БиХ –  
             прва комисијска фаза (предлагач: Савјет министара БиХ) 
 
Бранко Зрно  информисао је присутне да Комисија разматра принципе Предлога закона и 
отворио расправу. 
Како није вођена расправа о принципима овог предлога закона, Комисија се изјаснила о 
њему у првој комисијској фази. 
 
Одлучивање у првој комисијској фази 
Чланови Заједничке комисије једногласно су, са осам гласова „за“, прихватили принципе 
Предлога закона о измјенама и допунама Закона о одбрани БиХ и упутили Мишљење у даљу 
законодавну процедуру. 
 
Ад.  - 3. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Државној  
              агенцији за истраге и заштиту  - друга комисијска фаза (предлагач: Савјет  
              министара БиХ) 
 
Бранко Зрно  информисао је присутне да Комисија разматра Предлог закона у другој 
комисијској фази, те нагласио да су амандмане на овај закон поднијели: Сефер Халиловић -
четири  амандмана, Шефик Џаферовић – осам  амандмана и Хазим Ранчић – осам амандмана. 
Потом је отворио расправу. 
Шефик Џаферовић навео је да су амандмани које је предложио идентични амандманима 
Хазима Ранчића, те предложио да се Комисија истовремено приликом гласања изјашњава о 
овим амандманима. Нагласио је да је суштина амандмана усклађивање важећег Закона о 
СИПА-и са законима којима је извршена реформа полицијских структура у БиХ. 
Љубомир Куравица, представник Министарства безбједности БиХ, у име предлагача 
Закона, изјаснио се о поднесеним амандманима на Предлог закона, констатујући да су 
амандмани које су у идентичном тексту поднијели Шефик Џаферовић и Хазим Ранчић 
прихватљиви, док је амандмане Сефера Халиловића оцијенио неприхватљивим. 
 
Одлучивање у другој комисијској фази 
Комисија се изјаснила прво о амандманима које је на Предлог закона поднио Сефер 
Халиловић, а затим истовремено о амандманима које су у идентичном тексту поднијели 
Шефик Џаферовић и Хазим Ранчић. 
  
С пет гласова „против“, три гласа „уздржан“ и без гласова „за“, Комисија није прихватила 
четири амандмана Сефера Халоловића. 
С пет гласова „за“, једним гласом „против“ и три гласа „уздржан“, уз постојање просте 
већине гласова, али без гласова „за“ представника српског народа, Комисија није усвојила 
осам амандмана Шефика Џаферовића и Хазима Ранчића. 
 
Потом су се чланови Комисије изјаснили о Предлогу закона у цјелини. 
Са седам  гласова „за“, једним гласом „уздржан“ и без гласова „против“, Заједничка 
комисија је у другој комисијској фази усвојила Предлог закона о измјенама и допунама 
Закона о Државној агенцији за истраге и заштиту и упутила га у даљу законодавну 
процедуру. 
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Ад. - 4. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о Граничној 
             полицији БиХ - друга комисијска фаза (предлагач: Савјет министара БиХ) 
 
Бранко Зрно  истакао је да Комисија разматра Предлог закона у другој комисијској фази, те 
навео да су амандмане на овај закон поднијели Иво Миро Јовић – три амандмана, Шефик 
Џаферовић – два амандмана и Хазим Ранчић – два амандмана. Потом је отворио расправу о 
поднесеним амандманима и Предлогу закона у цјелини. 
 
Шефик Џаферовић навео је да су, као и у претходној тачки,  амандмани које је предложио 
идентични с амандманима Хазима Ранчића, те предложио да се Комисија приликом гласања 
истовремено изјашњава о овим амандманима. Образлажући амандмане, навео је да се и у 
овом случају ради о усклађивању важећег Закона о Граничној полицији са законима којима 
је извршена реформа полицијских структура у БиХ. Након расправе о амандманима истакао 
је да на оба предлога закона која су на дневном реду треба исто гледати, те да амандмане 
треба прихватити.  
Винко Думанчић, директор Граничне полиције БиХ, подржао је амандман 2, који је на 
Предлог закона поднио Иво Миро Јовић, наводећи да члан 10. на који се амандман односи 
није добро урађен, чиме је њему, као директору ГПБиХ, одузето овлашћење набавке било 
које опреме мимо оне стандардизоване, иако за то има буџетска средства на располагању. 
Уколико овај амандман не буде прихваћен, доћи ће до блокаде рада његове агенције, јер он 
неће моћи набавити нити обични канцеларијски материјал без сагласности министра.  
Љубомир Куравица навео је да амандмани поднесени на Предлог закона задовољавају 
предлагача. Кратко је појаснио задатке Агенције за подршку полицијској структури у смислу 
сачињавања листе стандаризоване опреме, која је била предметом ових амандмана.  
 
Одлучивање у другој комисијској фази 
Комисија се потом изјаснила прво о амандманима које су на Предлог закона у истом тексту 
поднијели Шефик Џаферовић и Хазим Ранчић, а затим и о амандманима које је поднио Иво 
Миро Јовић. 
 
Са четири гласа „за“, једним гласом „против“ и три гласа „уздржан“, уз постојање просте 
већине, али без гласова „за“ представника српског народа, Комисија није усвојила два 
амандмана Шефика Џаферовића и Хазима Ранчића. 
С четири гласа „за“, четири гласа „уздржан“ и без гласова „против“, уз постојање просте 
већине, али без гласова „за“ представника бошњачког народа, Комисија није усвојила три 
амандмана Иве Мире Јовића. 
 
Комисија се затим изјаснила о Предлогу закона у цјелини. 
Са седам гласова „за“, једним гласом „против“ и без гласова „уздржан“, Заједничка комисија 
је у другој комисијској фази усвојила Предлог закона о измјенама и допунама Закона о 
Граничној полицији БиХ и упутила га у даљу законодавну процедуру. 
 
 
Ад. - 5. Разматрање Програма транзиције и збрињавања отпуштеног персонала  
             Министарства одбране БиХ и Оружаних снага БиХ „Перспектива“ (сачинилац:  
             Министарство одбране БиХ) 
              
Бранко Зрно констатовао је да је члановима Комисије о овој тачки достављен адекватан 
материјал из Министарства одбране БиХ, као и мишљење Секретаријата Заједничке комисије 
за одбрану и безбједност о Програму транзиције и збрињавања отпуштеног персонала  
МОБиХ и ОСБиХ. Такође је навео да сједници не присуствује нико од представника 
Министарства одбране БиХ. Потом је отворио расправу о овој тачки. 
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Слободан Шараба изразио је жаљење што сједници не присуствују представници 
Министарства одбране БиХ. С обзиром на ту чињеницу, као и на важност овог питања, 
предложио је да се расправа о овој тачки одгоди до наредне сједнице Комисије, на којој би 
био дат приоритет разматрању овог материјала. Такође је сугерисао да се до те сједнице 
постојећи материјал допуни информацијама из којих ће бити видљиво шта је до сада урађено 
када је збрињавање отпуштеног персонала у питању.  
 
 
Чланови Заједничке комисије затим су једногласно, са осам гласова „за“, прихватили предлог 
који је изнио Слободан Шараба, чиме је расправа о овој тачки дневног реда одгођена за 
наредну сједницу, до које ће Министарство одбране БиХ требати допунити достављени 
Програм информацијом шта је до сада урађено у вези са збрињавањем отпуштеног 
персонала. 
 
Ад. - 6. Разматрање Информације о припреми вјежбе „Здружени напор 2009.“  
              Бања Лука (сачинилац: Министарство одбране БиХ) 
             
 
Бранко Зрно је у уводним напоменама навео да Министарство одбране БиХ на овај начин 
информише Заједничку комисију о активностима везаним за припрему вјежбе „Здружени 
напор 2009.” 
 
Како није вођена даља расправа, Комисија је Информацију примила к знању. 
 
Ад. - 7. а) Информација о стању безбједности у БиХ у 2008. години с ознаком  
                  ИНТЕРНО (сачинилац: Савјет министара БиХ - обрађивач Министарство 
                  безбједности БиХ); 
            б)   Информација у вези са реализацијом закључака са 41. сједнице  
                  Представничког дома ПСБиХ, донесених поводом расправе о Информацији о  
                  актуелној безбједносној ситуацији у БиХ с посебним освртом на тероризам,  
                  (сачинилац: Министарство правде БиХ) 
                   
 
Драгица Хинић упознала је присутне да је Заједничка комисија затражила од подносиоца 
ове информације да покрене активности како би се скинула ознака заштите тајности 
података  ИНТЕРНО, али да до одржавања ове сједнице није достављена информација да ли 
је то учињено. 
 
Заједничка комисија затим је једногласно, са осам гласова „за“, одлучила да расправу о обје 
информације у оквиру ове тачке дневног реда  одгоди за наредну сједницу. 
 
Ад. - 8. Реализовање закључака са 37. сједнице Заједничке комисије за одбрану и  
             безбједност БиХ поводом догађаја везаног за насилничко понашање у дворишту   
             Суда БиХ 21. 04. 2009. године (сачинилац: Министарство правде БиХ,  
             Министарство безбједности БиХ, ВСТС) 
 
Бранко Зрно информисао је присутне да је Комисији до почетка одржавања ове сједнице 
информацију доставило само Министарство правде БиХ, док Министарство безбједности 
БиХ и Високи судски и тужилачки савјет то  нису учинили. 
С обзиром на ову чињеницу, Заједничка комисија је једногласно, са осам гласова „за“, 
одлучила да расправу о овој тачки такође одгоди за наредну сједницу Комисије. 
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Ад. - 9. Информација у вези са Иницијативом Заједничке комисије за одбрану и  
             безбједност БиХ са 35. сједнице о питањима везаним за гранични прелаз Клобук- 
             Зупци/Требиње/ (сачиниоци: Управа за индиректно опрезивање, Савјет  
             министара БиХ, Министарство безбједности БиХ, Гранична полиција БиХ) 
            
Слободан Шараба навео је да је иницирао достављање ове информације, те да му на основу 
Информације коју је сачинио УИО-е многе ствари нису јасне. У том смислу нагласио је да му 
је нелогично да се на удаљености од само 50 метара од постојећег граничног прелаза на 
Зупцима гради нови гранични прелаз, као и чињеница да се не гради гранични прелаз 
Иваница, који је у врло лошем стању. Рекао је да не може прихватити дио информације у 
којем се наводи да ниједна страна није исказала интерес о заједничкој локацији на једном од 
ова два гранична прелаза са Црном Гором. Истакао је да му није јасно како УИО искључиво 
одлучује по својој вољи. У том смислу сматра да је постојеће законско рјешење очигледно 
лоше, те навео да би требало тражити одговарајуће исправке. Зато је предложио да 
Заједничка комисија затражи од УИО додатна појашњења у вези са спорним питањима 
везаним за граничне прелазе приказане у другом дијелу ове информације. 
Мирко Околић је достављање овако штуре информације од УИО оцијенио у најмању руку 
некоректним односом ове институције према Заједничкој комисији. Указујући на посљедња 
два пасуса у овој информацији, оцијенио је да она није добра и закључио да се из ње може 
закључити да нико од надлежних тијела не ради ништа ради рјешавања овог проблема. 
Адем Хускић сматра да Комисија треба да упути ургентни допис Савјету министара БиХ за 
достављање информације која ће дати одговоре на наведена питања. 
Винко Думанчић навео је да је Гранична полиција добила закључак Заједничке комисије 
којим се тражи достављање информације у вези са наведеним граничним прелазом. Гранична 
полиција је сачинила одговор и упутила га Министарству безбједности. Навео је да нема 
никакве запреке по питању ових граничних прелаза када је Гранична полиција у питању. 
Праве адресе за давање одговора на ово питање су Савјет министара БиХ, УИО и Комисија 
за интегрисано управљање границом. Закључио је да у ГПБиХ постоји воља да се изгради 
заједнички прелаз са Црном Гором. 
 
По окончаној расправи Заједничка комисија одлучила је да од Савјета министара БиХ поново 
затражи достављање Информације, а најкасније до 01. 06. 2009. године, како би се на 
наредној сједници могла поново водити расправа о овом питању. 
 
 
Ад. - 10. а)  Допис Амбасаде ИР Ирана у БиХ у вези са дјеловањем терористичке  
                    организације МКО - „Народни борци“; 
             б)   Информација о састанку са господином Алијем Насером  
                   Собханипоуром, замјеником амбасадора ИР Иран, одржаном 08. 05. 2009. 
 
Бранко Зрно истакао је да допис Амбасаде ИР Иран представља Информацију о скидању 
терористичке организације МКО - „Народни борци“ с листе терористичких организација.  
Европска унија је скинула ову организацију с листе иако она није скинута с листе коју води 
САД. Након састанка са г. Алијем Насером Собханипоуром, током којег је он изразио 
бојазан за безбједност Амбасаде ИР Иран у БиХ након скидања с листе ове терористичке 
организације ЕУ и њеног евентуалног пребацивања на тло Европе, може се извући закључак 
да Амбасада ИР Иран у БиХ није задовољна постојећим степеном заштите. Стога је 
предложио да Заједничка комисија ову информацију прослиједи Министарству безбједности 
БиХ и да од њих добије информацију о предузетим, односно непредузетим мјерама 
безбједности.  
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Шефик Џаферовић закључио је да Амбасада ИР Иран овим дописом упознаје Заједничку 
комисију са чињеницом да је Европска унија скинула наведену терористичку организацију са 
листе терористичких организација, а да у Амбасади сматрају да постоји опасност због 
оваквог потеза ЕУ.  
Јозо Крижановић навео је да је ово питање више у надлежности ОБА-е него ове комисије, 
те се сагласио да Комисија треба да прослиједи овај допис Министарству безбједности БиХ и 
затражи од њих информацију из које ће сазнати на основу чега се ова амбасада осјећа 
недовољно заштићеном. Обавеза Заједничке комисије је и да својим дјеловањем омогући 
њихову максималну безбједност у БиХ. 
Иво Миро Јовић сагласио се да допис Амбасаде ИР Иран, заједно са Информацијом о 
састанку одржаном са замјеником амбасадора, треба прослиједити Министарству 
безбједности БиХ. С друге стране, Заједничка комисија би о овом проблему требало да 
упозна и Министарство иностраних послова БиХ. Закључио је да је исправно што се 
Амбасада ИР Иран обратила овој комисији, као комисији која је задужена за надзор над 
безбједносним сектором. 
Мирко Околић такође је закључио да је амбасада ИР Иран с правом тражила састанак са 
члановима Заједничке комисије јер су процијенили да им је лична безбједност угрожена, те 
подржао предлог да се материјал који је прослијеђен Комисији, заједно са Информацијом о 
одржаном састанку, осим Министарству иностраних послова и Министарству безбједности, 
прослиједи и Предсједништву БиХ, с обзиром да и је ова институција надлежна за 
међународну сарадњу. 
 
Након расправе Заједничка комисија је примила к знању Информацију о састанку са 
господином Алијем Насером Собханипоуром, замјеником амбасадора ИР Иран, одржаном  
08. 05. 2009. године, те закључила да ову информацију, заједно са дописом Амбасаде ИР 
Ирана у БиХ у вези са дјеловањем терористичке организације МКО - „Народни борци“, 
прослиједи Предсједништву БиХ, Министарству безбједности БиХ и Министарству 
иностраних послова БиХ, прије свега ради информисања ових институција и евентуалног 
предузимања одговарајућих радњи из њихових надлежности. 
 
Ад. - 11. Текућа питања: 
 

i. Информација о одржаном 70. Rose-Roth семинару НАТО-а, Сарајево,  
19 - 21. 03. 2009. 

 
Заједничка комисија примила је к знању Информацију о одржаном 70. Росе-Ротх семинару 
НАТО-а. 
 

ii. Извјештај са парламентарног семинара „Визе и управљање границама“, 31. 
03. и 01. 04. 2009. године, Брисел 

 
Заједничка комисија једногласно је усвојила Извјештај са парламентарног семинара „Визе и 
управљање границама“, одржаног у Бриселу 31. 03. и 01. 04. 2009. године 
 

iii. Информација о учествовању у програму „NATO Tour“, Брисел, 19 – 21. 03. 
2009. године 

 
Заједничка комисија примила је к знању Информацију о учествовању у програму „NATO 
Tour“. 
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iv. Позив за учешће на Конференцију парламентарних тијела за надзор над 

радом обавјештајно-безбједносних служби Југоисточне Европе, 25 - 27. 05. 
2009. године, Сарајево 

 
Чланови Комисије одлучили су да предложе колегијумима домова ПСБиХ да на овој 
конференцији, у име Заједничке комисије, учествује  Слободан Шараба, замјеник 
предсједавајућег Комисије 
 

v. Позив Мисије ОЕБС-а у БиХ за учешће на „Стратешком војнополитичком 
семинару“, 12 - 16. 10. 2009. године, Сарајево 

 
Чланови Комисије одлучили су да предложе колегијумима домова ПСБиХ да донесу одлуку 
да на овој конференцији, у име  Заједничке комисије, учествују Бранко Зрно и Адем Хускић. 
 

vi. Молба ОЕБС-а и Министарства безбједности БиХ за организовање 
презентације рада Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ 
учесницима курса у области безбједносне политике БиХ, 19. 05. 2009. године, 
Сарајево 

 
Чланови Комисије одлучили су да рад Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ 
учесницима курса у области безбједносне политике БиХ презентују Бранко Зрно, 
предсједавајући Заједничке комисије, и Жељко Грубешић, стручни савјетник. 
 

vii. Позив за Трећи семинар војнообавјештајног рода ОСБиХ „Асиметричне 
пријетње Балкану“, Сарајево, 25 – 28. 05. 2009. 

 
Заједничка комисија одлучила је да, због раније преузетих обавеза, нико од њених 
представника не може присуствовати семинару војнообавјештајног рода ОСБиХ 
„Асиметричне пријетње Балкану“. 
 
х)    Предлог за информисање Заједнчке комисије о учешћу припадника ОСБиХ 
       у војним вјежбама НАТО-a, са посебним освртом на војне вјежбе у Грузији 
 
Слободан Шараба предложио је Заједничкој комисији да од Министарства одбране БиХ 
затражи да у што краћем року, а најкасније до 01. 06. 2009. године, достави цјеловите 
информације о учешћу припадника ОСБиХ у војним вјежбама НАТО-а, са посебним освртом 
на војне вјежбе у Грузији, почев од јуна 2008. па до данас.“ 
 
Чланови Заједничке комисије једногласно су усвојили предложени  закључак. 
 
Сједница је завршена у 10.30 часова. 
 
 
         Записник сачинила                                                                      Предсједавајући 
           Драгица Хинић                                                                   Заједничке комисије 
                                                                                                                Бранко  Зрно 
 


	Парламентарне скупштине БиХ,

